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1. Ülevaade Eesti Olümpiakomiteest 

 EOK spordidirektor Martti Raju tegi lühikese ülevaate Eesti Olümpiakomiteest kui organisatsioonist. 

 

2. Ülevaade peasekretäri konkursist 

 

 

Kersti Kaljulaid: Peasekretäri konkursile laekusid kümne kandidaadi avaldused, millest president ja 

asepresidendid otsustasid vestlusele kutsuda 3 kandidaati. Vestlus on peetud ühega ja kaks veel toimuvad 

täna. 

 

Kui leiame nende kolme seast sobiva inimese peasekretäri kohale, kutsume kokku elektroonse 

täitevkomitee koosoleku peasekretäri kinnitamiseks. Juhul, kui sobivat kandidaati neist ei leidu, 

laiendame konkurssi sihtotsinguga. Sihtotsingu vajadusest anname teile kohe, kui see tekib, teada. 

  



 

 

3. Arutelu täitevkomitee liikmete vastutusvaldkondadest 

 

Kersti Kaljulaid: Uue EOK juhtkonna eesmärk on juhatuse aktiivsem kaasalöömine EOK juhtimises.  

Üks võimalustest, kuidas seda paremini teha, on alaliste ja ad hoc töörühmade juhtimine. 

 

Seega soovime leida juhatuse liikmetele neile sobivad vastutusvaldkonnad, millega järgmise nelja aasta 

jooksul tegeleda. Korraldan ka iga täitevkomitee liikmega 1-1 vestlused, et saaksime eesmärgid paremini 

paika. Kui selle koosoleku punkti eesmärk ongi koos läbi arutada, milliseid komisjone meil vaja oleks. 

Need ei pea kõik olema püsivad komisjonid, komisjon saab olla loodud ka vaid ühe kindla ülesande 

täitmiseks. 

 

Rahvusvaheline Olümpiakomitee on meile oma auditis märkusena kirjutanud auditikomisjoni puudumise, 

see peaks kindlasti olema üks komisjon, mis tuleb luua. Teine komisjon on tippspordikomisjon, mida 

juhib Gerd Kanter. 

 

Gerd Kanter: Tippspordikomisjoni nimekiri on hetkel töös, kokkulepped on olemas järgnevate isikutega: 

 

Gerd Kanter 

Tõnu Tõniste 

Assar Jõepera 

Natalja Inno 

Tõnu Endrekson 

Jarek Mäestu 

 

Täna kohtume Jaan Taltsiga, et arutada tema rolli uues tippspordikomisjonis. Kui oleme kinnituse saanud, 

teeme tippspordikomisjoni kinnitamise samuti elektroonse koosolekuna. 

 

Leho Haldna: Arvestades suundasid rahvusvahelises spordiliikumises, võiks komisjonis olla esindatud 

rohkem naisi. 

 

Kristjan Koll: Üks komisjonidest võiks olla põhikirjakomisjon (tuleks teha põhikirja puhastus ja 

uuendamine), oleksin ka ise valmis seal olema. 

 

Gerd Kanter: See võiks laiendada ka alaliitudele, et neil oleks meie tugi oma põhikirju uuendades. 

 

Allar Raja: Spordieetikareeglid on üks asi, mis tuleks teha teise ringiga korda ja muuta sportlastele 

kasutatavaks. 

 

Kersti Kaljulaid: Seoses spordieetikareeglitega näen mina kolme teemat: 

 

1. Head tavad;  

2. Juhendid, mille abil nii alaliitude inimesed kui ka sportlased saavad aru, kuidas see reeglistik 

toimib;  

3. Kas me hakkame reeglistikku ennetavalt parandama, enne kui töö käigus selgub, et reeglistik ei 

toimi. Või ootame esimesi protsessi käigus välja tulevaid kitsaskohti ja reageerime siis? 

 

Assar Jõepera: Kindlasti oleme proaktiivsed.  

 

Anne Rei: Komisjonide sisu peaks tulema suuremate strateegiliste eesmärkide pinnalt ja komisjonidesse 

peaks kuuluma alati ka keegi EOK töötajatest, kes hoiaks järjepidevust. 

 

Tiit Pekk: Kas vajame komisjone või piisab, et jagame juhatuse liikmetele alaliidud, kelle sidusisikud nad 

on? 



 

Martin Thomson: Minu võrgustik oleks kindlasti maakonna spordiliidud, kuna nendega ma suhtlen 

igapäevaselt oma töös.  

 

Mart Tarmak: Rahvusvahelised suhted on väga oluline teema ja kõik, mis puudutab Eesti 

Olümpiakomitee nähtavust rahvusvahelisel tasandil. See oleks valdkond, milles sooviksin osaleda. 

 

Raivo Rand: Teen ettepaneku, et täitevkomitees arutatud info peaks liikuma ka alaliitudele. Ka 

täitevkomitee otsused peavad jõudma alaliitudeni nt infokirja raames. Lisaks on oluline taristukomisjon, 

et riigil oleks pädev partner spordiobjektide planeerimisel.  

 

 

4. EOK esindajate kogu kokkukutsumine  

Teeme ettepaneku kutsuda kokku EOK esindajate kogu 17.12.2024 kell 11.00. 

Esindajate kogu esialgne päevakorra projekt: 

• Hinnang Pariisi OM esinemisele;  

• 2026 OM kvalifikatsiooninormide kinnitamine;  

• EOK 2025.a. eelarve kinnitamine. 

 

OTSUSTATI ÜHEHÄÄLSELT: 

4.1. Kutsuda kokku EOK esindajate kogu 17. detsembril 2024.a algusega kell 11:00.   

 

5. Muud küsimused 

Kersti Kaljulaid: Teen ettepaneku täitevkomiteega kohtuda üks kord kuus. Järgmised koosolekud on 

18.11 ja 9.12 algusega 14.00 Eesti Olümpiakomitees. Koosolekul on võimalik osaleda ka veebi teel. 
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